
 Your shopping experience, elevated with miles - Terms & Conditions 

1. The promotion period is from 7 Nov 2022 12:00 GMT+8 to 31 Dec 2022 23:59 GMT+8. 
2. Under the Offer, above members (except Pre-Member) can visit Pacific Place mobile app and 

convert above points to Asia Miles (“Miles”) during the promotion period with the followings: 

above points Earned miles 

1,000 100 

10,000 2,000 

Each above member shall only be able to redeem maximum 5 times and convert maximum 
10,000 miles during the promotion period. The miles will be credited into the eligible member’s 

account 60 days after the promotion period. Redemption of award items is subject to 
availability. 

3. During the promotion period, members can redeem HKD500 Pacific Place Shopping e-Voucher 
with 10,000 miles at Cathay. Upon successful redemption, Cathay will deliver further 
instructions by email about steps to collect the shopping e-voucher. Members must follow the 

instructions to collect and use the shopping e-voucher at Pacific Place on or before 28 Feb 

2023. Members are required to register as a member of Pacific Place above loyalty programme 
before collecting the shopping e-Voucher. 

4. Redemption is non-refundable. 
5. Other Pacific Place and Cathay Membership Terms and Conditions apply. 
6. In case of any disputes, the English version of terms and conditions shall prevail, and the 

decision of Pacific Place, Cathay Pacific Airways Limited, and Asia Miles Limited shall be final. 
 
 
 
里賞昇華購物體驗 - 條款及細則 

1. 推廣期由香港時間 2022年 11月 7日 12:00開始，至 2022年 12月 31日 23:59結束 (格林

威治標準時間+8)。 

2. 在此優惠下，above會員(準會員除外)可於推廣期内到太古廣場流動應用程式將 above積

分轉換為「亞洲萬里通」里數（「里數」），詳情如下: 

above 積分 可賺取里數 

1,000 100 

10,000 2,000 

每名 above 會員於推廣期內最多可兌換 5次並可轉換的上限為 10,000里數。里數將於推

廣期完結後約 60天內存入你的合資格里數賬戶。兌換獎勵數量有限，換完即止。 

3. 會員亦可於推廣期内到國泰以 10,000里數兌換太古廣場電子購物禮券價值 HKD500。成功

兌換後，國泰將以電子郵件方式提供領取電子購物禮券的指示。會員須於 2023年 2月 28

日前完成指示内容，並到太古廣場領取並使用電子購物禮券。會員需登記加入太古廣場

above會員計劃方可使用電子購物禮券。 

4. 已兌換之獎勵不得取消。 

5. 須受太古廣場及其他國泰會員計劃條款及細則約束。 

6. 如有任何爭議，一概以英文版本為準，且太古廣場，國泰航空公司及亞洲萬里通有限公司

保留最終決定權。 

https://www.pacificplace.com.hk/en/above/above-loyalty-programme-tnc
https://www.cathaypacific.com/cx/en_HK/legal-and-privacy/cathay-membership-terms-and-conditions.html
https://www.pacificplace.com.hk/zh-hk/above/above-loyalty-programme-tnc
https://www.cathaypacific.com/cx/zh_HK/legal-and-privacy/cathay-membership-terms-and-conditions.html

